



Choose certainty.  
Add value.

## Ladders and stools services

### 折叠凳和梯子类产品测试认证服务

#### Your challenges

Ladders and stools are designed to help a person reach things placed at a higher points. However, falling down from ladders or stools is the main cause of accidents at home, which may increase the risk of injury and even death.

Are the ladders or stools that you are manufacturing safe enough? Can they meet the requirements of the international standards? Can you provide certification when you are selling them?

#### How can we help you?

TÜV SÜD experts can test and certify the load capacity, stability, non-slip properties and suitability for use of ladders. Stools and ladders are loaded up to 260 kg, in order to ensure that the steps do not break.

#### Standards:

- EN 14183 - Step stools
- EN 131 - Ladders

#### 您面临的挑战

踏凳和梯子是人们用来够到摆放在高处的东西的工具，而从梯子或踏凳跌落是家庭意外事故的主要原因之一，会带来受伤甚至死亡的风险。

您设计的踏凳和梯子是否足够安全？是否符合国际标准要求？您在销售时候是否能向买家出示相应的安全认证证书？

#### 我们将如何帮助您？

TÜV南德意志集团的测试专家会测试及检验折叠梯的承重指数、稳定性、防滑系数和梯子的使用适合度。一般来说，踏凳和梯子的承载量应为260kg，以保证踩踏上去的时候不会断。

#### 相关标准：

- EN 14183 — 踏凳
- EN 131 — 梯子

## The TÜV SÜD certification mark

The GS Mark and TÜV SÜD Mark demonstrate that your product has been tested and approved for safety, and that your production line has passed annual inspections. Recognised worldwide, they can be used as key marketing tools to enhance the trust of consumers.



## TÜV南德意志集团认证标志

拥有GS标志和TÜV南德意志集团安全标志表明您的产品已经过测试并证实符合安全使用标准，产品生产线上也已经通过年审。这两种证书得到全球认可，您可以以此作为一个重要的营销工具增强客户信任度。



## Your business benefits

- Improve your marketability and sales
- Reduce cost
- Enhance your reputation

## Choose certainty. Add value.

TÜV SÜD is a premium quality, safety and sustainability solutions provider, specialising in testing, inspection, auditing, certification, training and knowledge service. Represented in over 800 locations worldwide, we hold accreditations in Europe, Americas, Middle East and Asia. By delivering objective solutions to our customers, we add tangible value to businesses, consumers and the environment.

## 您的收益

- 提升市场影响力和销售额
- 降低成本
- 提高您的声誉

## 权威认证, 创享价值

TÜV南德意志集团是一流的质量、安全和可持续性解决方案服务提供商，专业为客户提供测试、检验、审核、认证、培训和知识服务。我们在全球有800多个分支机构，我们拥有欧洲、美洲、中东和亚洲的认可。通过为顾客提供客观的解决方案，我们为企业、消费者和环境带来有形的价值增值。

## Related services

TÜV SÜD provides the following related services:

- Management System Services (ISO 9001, ISO 14001 and etc.)
- REACH
- Pre-shipment Inspection
- Factory Inspection

## 相关服务

TÜV南德意志集团提供以下相关服务:

- 体系服务 (ISO 9001、ISO 14001等)
- 化学品注册、评估、许可和限制 (REACH)
- 出货前检验 (PSI)
- 工厂检查 (FI)

\* Some of the services listed are provided due to local regulations only and may not be available in other regions. Please contact us for further details.

\* 上述部分服务可能由于当地法规的原因而无法在您的地区提供。欢迎您与我们联系咨询。

## Our branch companies or offices in Greater China:

我们在大中华区的分公司及办事处:

Shanghai	上海	Tel.:+86 21 6141 0123	Hefei	合肥	Tel.:+86 551 6537 8730	Tianjin	天津	Tel.:+86 22 8319 2258
Shanghai Testing Center	上海测试中心	Tel.:+86 21 6037 6300	Taizhou	台州	Tel.:+86 576 8966 1886	Qingdao	青岛	Tel.:+86 532 8503 0106
Shanghai ENV Lab	上海环境可靠性部	Tel.:+86 21 5048 3138	Suzhou	苏州	Tel.:+86 512 6809 5318	Xiamen	厦门	Tel.:+86 592 7706 188
Wuxi	无锡	Tel.:+86 510 8820 3737	Chengdu	成都	Tel.:+86 28 8592 0656	Taiwan	台湾	Tel.:+886 2 2898 6818
Ningbo	宁波	Tel.:+86 574 2786 6658	Hangzhou	杭州	Tel.:+86 571 8111 0758	Hong Kong	香港	Tel.:+852 2776 1323
Yongkang	永康	Tel.:+86 579 8711 7995	Beijing	北京	Tel.:+86 10 6590 6186	Guangzhou	广州	Tel.:+86 20 3832 0668
Nanjing	南京	Tel.:+86 25 8779 0058				Shenzhen	深圳	Tel.:+86 755 8828 6998